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“We doen het 
goed, of we
doen het niet.” 

Bernardo Apon is Angela’s man en werkt

sinds 2018 met haar in het bedrijf. Samen

werken ze aan de missie om zoveel

mogelijk scholen en kinderen te

ondersteunen en te verrijken met hun

expertise. “Dat is ons doel. We doen het

dus alleen als we scholen echt kunnen

ondersteunen en ontzorgen. We doen het

goed, of we doen het niet.” 

Dat is ook meteen de beste reclame voor

Angela Apon - expertise binnen de

basisschool. Zo is het bedrijf snel gegroeid

sinds Angela er in 2014 mee begon.

Bernardo sprong vanaf juli 2018 bij:

“Omdat de vraag zo groot was, werkten

we steeds vaker in de avonden en

weekenden. Ik bouwde mijn vorige functie

af tot drie dagen en schreef me op 5

november 2019, op mijn verjaardag, in bij

het bedrijf. Een beslissing waar ik geen

spijt van heb gehad!”

"Doen wat je belooft,

goed bereikbaar zijn en

mensen op tijd

informeren." 

Van showroom 

naar scholen  

Bernardo nam volledig afscheid van zijn

mooie carrière in de autobranche, in

verschillende commerciële functies: 

“Mijn vader werkte ook met auto’s, dat was

me met de paplepel ingegoten. Ik ben een

mensenmens; de contacten die ik met

klanten in de showroom had, heb ik nu met

directies en IB’ers van de scholen. Wat ik

meeneem uit de autowereld? Doen wat je

belooft, goed bereikbaar zijn en mensen op

tijd informeren. De offertes zijn natuurlijk

compleet anders. Voor scholen maken we

een uitgebreid plan op maat, dat naadloos

past bij de hulpvraag.”

Achter de schermen

Bernardo begon met de facturatie en nam

steeds meer taken van Angela over. 
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Nu is hij het eerste aanspreekpunt voor

opdrachtgevers en regelt hij alles achter

de schermen, van HR tot marketing.

Bernardo: “Angela regelt al het

onderwijsinhoudelijke op de scholen, ik

alles eromheen. Opdrachtgevers vanuit de

scholen komen in eerste instantie bij mij

terecht met een hulpvraag. Ik bespreek

vervolgens de opdracht met Angela en kijk

welke expertise het best past. Dan gaan

we in gesprek met de directeur, maken

een totaalbeeld en een plan.” 

"Ik vind het heel mooi dat

we nu samen een bedrijf

runnen. We vullen elkaar

supergoed aan." 



Als het helemaal past

In het begin keek Bernardo vooral mee

vanaf de zijlijn, later ging hij mee met

trainingen en cursussen. Nu is hij

helemaal thuis in het basisonderwijs. “Ik

begon blanco, maar leerde heel snel van

Angela. Ik stopte alles wat ik meekreeg in

mijn rugzak. Nu kan ik meepraten en

herken ik waar scholen mee zitten. Eerst

maakte alleen Angela de plannen voor

scholen, nu denk ik ook mee.” 

Wanneer Bernardo het meest tevreden is?

“Als we de juiste collega’s op de juiste

plek hebben kunnen zetten en we samen

hebben behaald wat we hebben

afgesproken. Ik vind het mooi als het

helemaal past, op maat. Want als de

school haar doel heeft bereikt, hebben wij

ook ons doel bereikt. 

Uiteindelijk doen we het

voor de kinderen. Een

goede basis helpt hen de

rest van hun hele leven.” 

 

Als scholen ons dan weer bellen voor een

vervolgtraject, is dat een mooi

compliment. Er zijn scholen waar we al

jaren komen, ook als er een

directiewisseling is. Dat komt mede door

de medewerkers en de zzp’ers waar wij

mee samenwerken. Samen zetten we elke

dag veel verschillende expertises van

hoge kwaliteit in op scholen, zonder onze

collega’s zouden wij niet staan waar we

nu staan.” 

ANGELA APON - EXPERTISE BINNEN DE BASISSCHOOL 21 JUNI 2023

Kinderen zijn de toekomst

In de verslagen en met de reacties van

scholen ziet Bernardo de groei met eigen

ogen. “Ik zie blijere leerkrachten, IB’ers 

 en directies. Die blijdschap straalt uit naar

de leerlingen. Kinderen groeien zichtbaar

ook. Dat maakt het al onze tijd en energie

waard en geeft ons de motivatie om nog

veel meer scholen te ondersteunen en

ontzorgen. Uiteindelijk doen we het voor

de kinderen; zij zijn de toekomst van ons

land, van de wereld. Een goede basis

helpt hen de rest van hun hele leven.” 

Ook voor de eigen medewerkers en de

zzp’ers is Bernardo het eerste

aanspreekpunt: “Ik overleg met hen hoe

de opdrachten gaan en of we nog extra

kunnen ondersteunen. Gaat alles volgens

plan of moeten we bijsturen? En ook

belangrijk: heeft iedereen het naar zijn

zin?”

Werk en privé
Bernardo en Angela kennen elkaar al

sinds 2005: “Vier jaar later trouwden we.

Ik vind het heel mooi dat we nu samen

een bedrijf runnen. We vullen elkaar

supergoed aan. Overdag zien wij elkaar

praktisch niet, dan voert Angela de

opdrachten uit op de scholen en werk ik

vooral thuis op kantoor, of ga naar een

overleg. Ik coördineer alle opdrachten.

Een aantal keer in de week hebben we

samen een werkoverleg waarin we elkaar

goed op de hoogte brengen, zodat we

beiden weten wat er binnen ons bedrijf

speelt. Als ze thuiskomt, kook ik vaak - of

koken we samen en bespreken we de

dag. We zijn wel heel veel met werk bezig,

maar niet tot vervelens toe. We krijgen er

nog steeds heel veel energie van.”


